
INTERPELACJA/ZAPYTANIE 

R a d n y Grzegorz Mateja 
(imię i nazwisko) 

SeSJA 
Rady Miasta Kędzierzyn Koźle 

w dniu 19.01.2017r. 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

1. Powodów dla których na stronach Biuletynu Informacji publicznej dotyczących spółek 

z udziałem gminy brakuje kompletu informacji na temat Kędzierzyńsko-Kozielskiego 

parku Przemysłowego, zwłaszcza informacji dotyczących aktu założycielskiego? 

2. Udostępnienia informacji na temat podstaw prawnych powstania KKPP w tym 

uchwały Radu Miasta w sprawie udzielenia zgody na utworzenie przez gminę do 

Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego 

(podpis) 

.. 


